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Podczas posiedzenia Komisji Ekologii i Ochrony Powietrza radni wysłuchali informacji Zarządu Zieleni

Miejskiej oraz Wydziału Skarbu Miasta na temat przeprowadzonych oraz planowanych przekształceń i

wykupu terenów pod zieleń miejską.

Jeśli chodzi o park Wincentego a Paulo, miasto zawrze dokładnie taką samą umowę, jak

dotychczas, czyli park będzie otwarty dla mieszkańców. W przypadku kompleksu Bonarka nie

ma na razie informacji na jakim etapie są sprawy związane z umową. Wiadomo, że część

terenów należy do prywatnych właścicieli, więc sprawa może się przeciągać. W przypadku

zalewu Bagry będzie przetarg na zagospodarowanie w związku z inwestycją związaną z

budżetem obywatelskim. Przetarg powinien odbyć się w ciągu dwóch tygodni.

W sprawie parku Jalu Kurka uspokajający głos zabrał radny Aleksander Miszalski, który

zapowiedział, że podczas sesji procedowany będzie miejscowy plan zagospodarowania

przestrzennego, który obejmuje teren parku.
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